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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 17518/14.06.2024 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 14 iunie  2024 
 

                            
 
 
          Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 32 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție. Lipsesc următorii consilieri județeni: Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Tămaș Dănuț-Petrișor.   

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 359/12.06.2024  și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea:  
1. Proiect de hotărâre nr. 129/12.06.2024 privind aprobarea depunerii de către Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș a unei Cereri de finanțare 
pentru proiectul „Instalare sistem panouri fotovoltaice în Lugoj, str. Făgetului, nr. 158A, 
județul Timiș”   

2.  Întrebări, interpelări, informări. 
 
  Dacă sunt observații cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot proiectul ordinii de 
zi. 
  Procedură de vot pentru proiectul ordinii de zi, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 26 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Blaga Lucian, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Lazăr Ioan–Cosmin, Olajos Jani-Raul. 
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  Înainte de a trece la dezbaterea  punctelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun la vot 
procesul verbal al ședinței extraordinare din 29 mai  2024.  
  Procedură de vot pentru procesul verbal, vă rog. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 
  Nu au votat: Blaga Lucian,  Hiticaș Marius.  
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre nr. 129/12.06.2024 privind aprobarea depunerii de 
către Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș a unei Cereri de 
finanțare pentru proiectul „Instalare sistem panouri fotovoltaice în Lugoj, str. Făgetului, nr. 
158A, județul Timiș”   

 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
ale Consiliului Județean Timiș.  
  Dacă sunt intervenții? 
   
  Domnul consilier județean Petre Mihăieș 

Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți, să iau cuvântul.  
Ne-am întâlnit acum, iarăși într-o ședință extraordinară, și bine am făcut, pentru că avem 

șansa să accesăm niște bani prin care să facem economii substanțiale la Direcția Generală de 
Asistență Socială și Protecție a Copilului  Timiș prin faptul că noi vom achiziționa acolo un sistem 
fotovoltaic și este clar că și clima poate să meargă de pe curentul pe care noi îl producem și tot 
ce înseamnă consum de energie electrică. În schimb, eu am anumite rețineri, pentru că noi am 
mai fost odată într-o ședință extraordinară, tot pentru a accesa fonduri de la Administrația 
Fondului de Mediu pentru a reabilita Aerodromul Cioca. Din păcate, atunci am pierdut o sumă de 
2.300.000 euro. Vă mărturisesc că eu vreo trei nopți n-am dormit bine după ce am pierdut banii 
aceea  pentru că dacă i-am fi luat atunci deja începeam să lucrăm acolo, la aerodrom.  

Și de ce i-am pierdut? Pentru că e principiu primul sosit-primul servit. Acum, eu nu acuz 
pe nimeni din personalul tehnic care trebuie să facă demersurile tehnice ca să obținem acești 
bani, dar amintesc doar că la Timișoara, tot pe acest principiu primul sosit-primul servit, au reușit 
să ia din PNRR 12 milioane de euro prin care achiziționează mijloace de transport noi în 
Timișoara, iar acesta este un lucru absolut deosebit și  i-am întrebat: ”cum ați făcut, oameni 
buni?” Să știți că și acolo s-au antrenat zile  în șir la tastat pe calculator ca să intre repede pe site 
și să obțină acei bani.  
  Suma pusă la dispoziție este destul de generoasă. Este vorba de vreo 58.333.000 euro cu 
posibilitatea de a se suplimenta cu 50% și să ajungă la 87.500.000 euro. Ori, pentru proiectul 
nostru este vorba de aproape 216.000 euro din care remarc, și de mult nu am văzut așa ceva, să 
avem o eligibilitate pe 92,97% adică foarte puțini bani vor trebui să vină din partea noastră.  
  De ce am făcut totuși această introducere? Ca să fac și niște propuneri prin care, poate de 
această dată noi nu o să mai pierdem acești bani și nu am nicio îndoială că domnul Viorel Ieșean 
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nu o să pună o soluție corectă și bună, spre exemplu să contractăm un abonament de mare 
viteză la internet, să intrăm pe site-ul respectiv prin cablu și nu prin wireless ca să avem o 
conexiune bună la internet, și nu neapărat pentru tot consiliul județean dar pentru toți cei care, în 
mod constant intră în astfel de programe și trebuie să se miște repede ca să luăm banii am putea 
să facem chestiunea aceasta.  
  Dacă o facem eu sper ca de data aceasta să luăm banii pentru că, altfel, rămân cu o 
amărăciune că de la Administrația Fondului de Mediu noi nu reușim să luăm banii.  M-aș bucura 
tare mult ca de data aceasta, luni când începe derularea programului să reușim prin aparatul 
tehnic să accesăm acești bani pentru că data trecută nu am reușit. Vă mulțumesc frumos.  
 
  Domnul consilier județean Mihăiță Bojin 
  Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să spun că este doar o 
constatare și nu are de a face prea mult cu proiectele dar, primul venit – primul servit mi se pare 
a nu fi o selecție după calitatea proiectelor și după nevoile care sunt. Aici trebuie o echipă de IT 
care să exerseze să tasteze cât mai repede. 
  Dacă am putea să intervenim prin parlamentarii noștri, pentru că eu consider că nu este 
cea mai bună selecție. Aceasta nu are nimic de a face cu  calitatea și cu nevoile ci doar cu biroul 
de IT care exersează, la fel ca și unul care a încercat de-a lungul timpului dar a reușit o singură 
dată.  
  Nu cred că este corect să ne antrenăm săptămâni înainte ca să putem da drumul repede 
și uneori ba liniile sunt blocate, ba se întâmplă tot felul de lucruri. Noi nu putem face prea multe 
lucruri dar  am putea interveni prin parlamentarii noștri și prin cei care au o anumită influență. 
Este simplu să pierzi un proiect dacă nu ai rapiditate și antrenament.  
 
  Doamna consilier județean Elena Samoilă 
 Susțin punctul de vedere al domnului consilier județean Mihăiță Bojin.  
 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș  
 Eu știu că se aplică principiul primul venit-primul servit și  că  avem o marjă în ce privește 
suma dar sunt mulți care aplică, iar  în final toți vor trebui să bifeze ghidul și documentele pentru 
aplicare. Deci, cumva există o depunere concurențială. Problema este că suma este prea mică și 
sunt mulți care vor aplica.   
 Sunt convins că colegii de la DGASPC vor folosi, pe cât posibil, toate cunoștințele IT astfel 
încât să fie printre primii care aplică.  E aceeași poveste cum a fost la cetățeni cu panourile 
fotovoltaice. E o sumă și sunt mulți care aplică.  Vedem dacă avem norocul să fim primii, însă 
depunerea este concurențială pe îndeplinirea punctajului pe ghid.  
 
 Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
 Domnule președinte aș vrea să intervin din nou și să reiau ca să se înțeleagă ce am spus. 
Noi și acum am putea să nu pierdem. Am spus să nu intrăm prin wireless și să intrăm prin cablu 
direct pentru că este viteza mai mare la internat. În final, haideți pentru acest birou să facem un 
abonament de mare viteză, cel mai bun posibil de pe piață.  
 Sunt propuneri concrete care ne ajută acum, în acest moment. Mai târziu, că vor interveni 
și parlamentarii, și e bine să o facă, domnul Moș a spus că este concurențial acest proiect de 
accesare a banilor este în regulă, dar haideți acum să nu mai pierdem banii. Să se antreneze, să 
intrăm direct cu cablu în conexiunea de internet că este viteza mult mai mare și să ne gândim și 
la un abonament de cea mai mare viteză și cel mai bun de pe piață pentru acel birou și nu pentru 
tot consiliul județean pentru că vor mai veni proiecte de genul acesta.  
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 Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Cu permisiunea dumneavoastră, domnule președinte, aș dori să intervin și să spun că am 
auzit aici spunându-se de mai multe ori expresia ”să nu pierdem” dar, în mod normal, ar fi să 
folosim expresia să nu pierdem atunci când avem deja ceva.  
 Eu cred că aici ar trebui să depunem eforturi pentru a avea posibilitatea să câștigăm un 
proiect.  
 Dar, domnule președinte, am citit referatul dumneavoastră, ca inițiator, și nu am înțeles 
care este puterea sistemului de panouri fotovoltaice solicitată în funcție de finanțarea 
participativă.  
 
 Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar al județului Timiș  
 Dacă îmi permiteți și sunteți de acord vă poate răspunde doamna director executiv Monica 
Trușcă, care este aici alături de mine,  .  
 
 Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Domnule secretar am adresat o întrebare domnului președinte care este inițiatorul 
proiectului și cred că este corect  să avem o comunicare.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Domnule Bădina, vă mulțumesc pentru insistența dumneavoastră.  
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Este între 30 și 200 de kilowați.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Da, între 30 și 200 de kilowați și o rog pe doamna director Trușcă să vă răspundă la 
întrebare.  
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Domnule președinte, în funcție de kilowații solicitați avem o participare.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Da, și noi suntem dispuși să suportăm cota de participare, astfel încât, să obținem efectul 
maxim al acestui proiect și să atragem maximul de finanțare.  
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Da, asta era întrebarea, care este puterea sistemului? 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
  Domnule Bădina, vreți un răspuns sau vreți circ? 
  Haideți să o lăsăm pe doamna director Trușcă să ne răspundă. 
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Domnule președinte, ca urmare a circului pe care l-ați făcut s-au văzut realizările.  
 
  Doamna Monica Trușcă – director executiv DGASPC Timiș  
  Bună ziua, 
  Doamnelor și domnilor  consilieri este vorba de o soluție propusă de către proiectantul 
care a realizat proiectul tehnic, respectiv societatea S.C Belcons Civil Engineering SRL. 
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Propunerea este de 162 kw dar urmează să mai fie făcute niște verificări și tocmai acesta este 
motivul pentru care am ales să facem în doi pași, respectiv aprobarea participării și în situația în 
care cererea noastră este aprobată, săptămâna viitoare împreună cu colegii din consiliul 
județean vom face o comisie tehnico-economică pentru aprobarea indicatorilor și pentru 
identificarea celor mai bune soluții.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Da, aveți cuvântul domnule Bădina dacă mai doriți și alte lămuriri.  
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Da, domnule președinte, și chiar nu accept ideea că este circ când dorim să comunicăm. 
Uitați ce scrie în raport: ”sistemul de panouri fotovoltaice propus va avea o putere de 200 kw și 
va fi racordat la rețeaua electrică locală prin intermediul BMPT aflat în vecinătate”.   
  Deci, nu este niciun circ. Am vrut doar să vedem dacă dumneavoastră ca inițiator al 
proiectului știți. Nu știți, dar vă place circul.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Domnule președinte, dacă mai prelungim discuțiile s-ar putea să pierdem termenul de 
depunere. Haideți, supuneți la vot proiectul de hotărâre. 
  
  Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
  Domnule președinte, nu pierdem termenul pentru că în 17 se deschid liniile de finanțare.  
  Pentru că domnul Bădina a amintit aici un termen ”pierdem” eu când am spus că pierdem 
m-am referit că pierdem șansa de a lua acești bani și m-am gândit la acel proverb care spune 
că:”Dumnezeu îți dă, dar nu îți bagă și în traistă.” Deci noi trebuie să ne luăm măsuri ca să 
câștigăm acești bani. Haideți să mergem pe câștig! 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
  Mulțumesc domnule Mihăieș. 
  Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre.  
  Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 
  Nu au votat: Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian. 
 
 
  Punctul 2 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 

1. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
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Dacă sunt intervenții la acest punct de pe ordinea de zi? 
   
  Dacă dorește cineva să ia cuvântul la acest punct?  Dacă nu, declar închise lucrările 
ședinței extraordinare a plenului Consiliului Județean Timiș, vă mulțumesc pentru participare și 
vă doresc o sfârșit de săptămână excelent.  
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
         PREŞEDINTELE                                                     SECRETARUL GENERAL                                           
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                      AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian N ICA                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Întocmit                                                                                                    
INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   

                                                                                                                                                                                                            Aurelia CAUC                                                            


